
Van: Geldorp, Erwin 
Verzonden: dinsdag 30 oktober 2012 08:27 
Aan: IBurgemeester en wethouders; IRaadsleden 
CC: Stadhuis; Tekstverwerking; IGriffie; (Afdelingsmanagers; (Teammanagers; IDirectie 
Onderwerp: TWEE series artikel 40 vragen fractie Inwonersbelangen 
Bijlagen: vragen inwonersbelangen inzake harmelerwaard.pdf; vragen inwonersbelangen inzake 

gww.pdf 

Aan het College 
Cc Raad 

Bijgaand treft u aan een tweetal vragenseries ex artikel 40 RvO. De eerste vragenserie betreft het bestemmingsplan 
Harmelerwaard en de tweede vragenserie betreft de grondwaterproblematiek in het Schilderskwartier. 

Het college heeft 30 dagen de tijd voor de beantwoording, te weten tot 28 november 2012. 

Met vriendelijke groet, 

E.M. (Erwin) Geldorp 
Griffier 

Gemeente Woerden 
0348-428510 / 06-20094715 

qeldorp.e(a)woerden.nl of raadsqriffie(a>woerden.nl 
Gemeente Woerden 
Postbus 45, 3440 AA Woerden 
Blekerijlaan 14, 3447 GR Woerden 

gemeenteraad.woerden.nl 
www.woerden.nl 

3 0 OKT. 2012 
I 3 e h . Ambt. : 

Streefdat.: 

A fsch 

i R V O . : 

Gemeente Woerden 12.019633 

Registratiedatum: 
Behandelend afdeling 
Afgehandeld door/op: 

31/10/2012 

1 



Inwonersbelangen 
Wq staan </oor i Maar* 

Communicatie: Fractie Inwonersbelangen 

Betreft: Vragen art. 40 RvO inzake Grondwater Schilderskwartier 

Datum: Maandag 29 oktober 2012 

Inwonersbelangen 
vertegenwoordigt 
de kernen 
Woerden, Kamerik, 
Zegveld en 
Il.umelen in de 
gemeenteraad. 

Eiias.bom@inwonersbelangen.nl 
Bijlage: 

Geacht College, 

De fractie van Inwonersbelangen wordt in toenemende mate door wijkbewoners van het 
Schilderskwartier geconfronteerd met vragen over de oplossing rondom het grondwaterprobleem. Na 
het bezoek van de gemeenteraad aan GrondWaterWoerden (GWW) op 15 september werden enkele 
zaken verhelderd, maar ook bleven enkele punten onduidelijk. De fractie heeft daarom enkele zaken 
opgevraagd en nader bestudeerd. 

Een van de vragen die in de buurt al langer rondging was het afbakenen van het risicogebied in de wijk. 
Deze vraag kreeg de fractie via ambtelijke weg beantwoord met 'het Wareco-rapport' maar in deze 
rapporten wordt hierover niets duidelijk. GWW had onlangs nog steeds dezelfde vraag en ook een 
betrokken inwoner van de wijk heeft via zijn advocaten dezelfde vraag nogmaals laten stellen, een 
afschrift van uw reactie 1 heeft de fractie ontvangen. Naar nu blijkt is de afbakening van het risicogebied 
gedaan op basis van een Fugro-rapport uit 1995. 

1. Waarom heeft het college de vereniging GWW niet van meet af aan op de hoogte gesteld dat 
zij zich baseert op een rapport van 17 jaar oud? 

2. Is het college van mening dat een rapport uit 1995 voldoende rechtszekerheid geeft over de 
exacte afbakening van het risicogebied met de wetenschap dat sindsdien nog 17 jaar water is 
onttrokken? 

3. Zijn er voor het college nog gebieden waarover twijfel bestaat of deze woningen wel of niet tot 
het risicogebied behoren? 

Al sinds de start van alle onderzoeken wordt door onder andere GWW gehamerd op het toepassen van 
verticale infiltratie. Deze oplossing zou voor ongeveer 85% van de woningen in het risicogebied kunnen 
bijdragen in het oplossen van de (toekomstige) problemen. De fractie krijgt de indruk dat met de 
verticale infiltratie al reeds aangevangen had kunnen worden, maar dat in het bestuurlijk overleg 
daarover geen knoop is doorgehakt. 

4. Welke technische aspecten of bestuurlijke partner houdt het toepassen van verticale infiltratie 
op dit moment tegen? 

Inmiddels zijn er vele onderzoeken uitgevoerd door diverse bureaus en is er door de inwoners van de 
Schilderswijk veel werk verricht om het probleem en oplossing zo goed mogelijk in beeld te krijgen. Nu 
het bijna 2013 is willen de inwoners weten waar zij aan toe zijn en hoe lang het volgens de gemeente 
nog mag en kan duren voordat misschien andere wegen worden ingeslagen door de betrokkenen. 

5. Wanneer denkt de wethouder een (positieve of negatieve) uitkomst te kunnen meedelen uit 
het bestuurlijk overleg met alle betrokken partijen? 

Namens de fractie van Inwonersbelangen: 
Elias Bom 
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